
Zápisnica 
z 24.zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nacinej Vsi zo dňa  28.9.2017. 

 
 
Úvodom starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania 
obecného zastupiteľstva. 
 
Program rokovania: 
1. Otvorenie. 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
4. Komunálny odpad – triedenie. 
5. Úcta k starším. 
6. Prestavba jestvujúceho objektu na Komunitné centrum v Nacinej Vsi. 
7. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nacina Ves č. 4/2017 o ochrane ovzdušia 
a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Nacina Ves. 
8. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nacina Ves č. 5/2017- Bezpečnostná  politika 
prevádzkarne IOM. 
9. Všeobecne záväzné nariadenie obce Nacina Ves č. 6/2017 o zavedení 
 a poskytovaní elektronických služieb. 
10. Úprava rozpočtu. 
11. Prejednanie žiadosti. 
12. Rôzne. 
13. Diskusia. 
14. Záver a ukončenie.  
 
Program rokovania bol v uvedenej forme obecným zastupiteľstvom jednomyseľne schválený. 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
Obecné zastupiteľstvo  jednomyseľne schválilo: 
Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Peter Voľanský, Peter Kokočák, Martin Nemec. 
Overovateľov zápisnice v zložení: Alena Macková, Martin Demeter. 
Za zapisovateľa starosta určil Ing. Vladimíra Doniča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
Starosta konštatoval, že uznesenie č. 256 – je splnené čiastočne, pokračuje jeho riešenie. 
Uznesenie č. 257 – nie je splnené. 
Uznesenie č. 262 nie je splnené prebiehajú rokovania s elektrárňami o umiestnení káblov na 
elektrické stĺpy. 
 
4. Komunálny odpad – triedenie. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o triedení komunálneho odpadu, bol 
dohodnutý termín, kedy sa pôjde do obce vysvetliť občanom dôležitosť triedenia na deň 
7.10.2017 so zrazom o 10,00 hod. na obecnom úrade. 
 
 
 



5. Úcta k starším. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo termín úcty k starším na deň  11.11.2017 so 
začiatkom o 16,00 hod. 
 
 
6. Prestavba jestvujúceho objektu na Komunitné centrum v Nacinej Vsi. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo prestavbu jestvujúceho objektu na Komunitné 
centrum v Nacinej Vsi. 
Obecné zastupiteľstvo obce Nacina Ves 

a) súhlasí s predložením ŽoNFP v rámci výzvy OPLZ-PO6-SC613-2016-2 
za účelom realizácie projektu s názvom Prestavba existujúceho objektu na Komunitné 
centrum v Nacinej Vsi  na SO, ktorým je Ministerstvo vnútra SR, pričom ciele projektu 
sú v súlade s platným Programom rozvoja obce, 

b) súhlasí so zabezpečením povinného spolufinancovania projektu v objeme min. 5  % 
z celkových oprávnených výdavkov, 

c) súhlasí so zabezpečením financovania rozdielu medzi celkovými výdavkami projektu 
a celkovými oprávnenými výdavkami projektu. 

 
7. VZN  obce Nacina Ves č. 4/2017 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia na území obce Nacina Ves. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo VZN obce Nacina Ves  č. 4/2017 o ochrane 
ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Nacina Ves. 
 
8. VZN obce Nacina Ves č. 5/2017 – Bezpečnostná politika prevádzkarne IOM. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo VZN obce Nacina Ves č. 5/2017 – 
Bezpečnostná politika prevádzkarne IOM. 
 
9. VZN obce Nacina Ves č. 6/2017 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo VZN obce Nacina Ves č. 6/2017 o zavedení 
a poskytovaní elektronických služieb. 
 
10. Úprava rozpočtu. 
O potrebe úpravy rozpočtu informovala p. Kuliková. 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schválilo úpravu rozpočtu v základnej škole, školskej 
jedálni a v materskej škole. 
 
11. Prejednanie žiadosti. 
Žiadosť p. Dušana Adama o pôžičku bola prejednaná v jeho prítomnosti. 
Žiadosť p. Dušana Adama obecné zastupiteľstvo zamietlo z dôvodu, že obec nie je oprávnená 
poskytovať finančné pôžičky. 
 
12. Rôzne. 
- Ing. Peter Voľanský požadoval osadenie retardérov na ulici pri MŠ, fungovanie ŠJ počas 
prázdnin, čím by bolo zabezpečené stravovanie žiakov MŠ. 
- Ing. Peter Ivan požadoval doplnenie dlažobných kociek na chodníku na hornom konci obce. 
 
 



13. Diskusia. 
- Alena Macková poukázala na problém túlavých psov, hlavne v rómskej osade. 
- Ing. Peter Voľanský poukázal na neochotu rodičov detí MŠ zapísať ich do I.ročníka ZŠ v našej 
obci. 
- Anna Bieliková informovala o ponuke DJZ z Prešova o odohratie divadelného predstavenia 
v KD v cene 350,- €. 
 
14. Záver a ukončenie. 
Záverom starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 
oficiálne ukončil. 
 
 
Overovatelia zápisnice: Alena Macková 
    Martin Demeter 
 
 
 
 
        Anton Šandor 
        starosta obce   
 


